
Protokół z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 10 stycznia 2022 roku 
(posiedzenie przeprowadzone w trybie zdalnym) 

Obecni: 
– Małgorzata Łaskarzewska – przewodnicząca 
- Magdalena Eckhoff 
- Bożena Majewska 
- Wojciech Żółtowski 
 
PRZYJĘTY PORZĄDEK POSIEDZENIA: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
3. Petycja ws. wydania zakazu stosowania maseczek ochronnych, kwarantann i izolacji oraz 
szczepionek mRNA. 
4. Skarga na dyskryminację pieszych w organizacji ruchu drogowego na ulicach Podkowy 
Leśnej Zachodniej.   
5. Sprawy różne. 
6. Wolne wnioski. 
7. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad. 1) 
 
Przewodnicząca rozpoczęła posiedzenie o godzinie 19.12,  przywitała obecnych na 
posiedzeniu członków Komisji (obecnych 4 członków Komisji: Małgorzata Łaskarzewska, 
Magdalena Eckhoff, Bożena Majewska, Wojciech Żółtowski) oraz stwierdziła kworum. 

Przewodnicząca zawnioskowała o zmianę porządku obrad polegającą na zdjęciu z obrad 
punktów dotyczących sprawozdania z pracy Komisji za 2021 rok i planie pracy Komisji w 2022 
roku.  
W wyniku jednomyślnego głosowania, nowy porządek obrad został przyjęty. 

 
Ad. 2) 
 
Przewodnicząca zarządziła przegłosowanie projektu protokołu z posiedzenia Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji z dnia 20 grudnia 2021 roku. 
W wyniku głosowania: 3 za, 0 przeciw, 0 radny wstrzymał się od głosu, protokół został 
przyjęty. 
 

Ad. 3) 

Treść petycji została odczytana.  
 
Radny Wojciech Żółtowski powiedział, że treść petycji jest sprzeczna z ogólnodostępną 
wiedzą medyczną w zakresie COVID-19. Zapisy petycji wykluczają się wzajemnie i członkowie 
Komisji nie powinni jej rozpatrywać.  



 
Radna Bożena Majewska powiedziała, że Rada Miasta nie jest kompetentna by stwierdzać 
prawdziwość i poprawność stwierdzeń zawartych w petycji. Autorzy petycji powinni zwrócić 
się do odpowiedniego w tym zakresie organu.  
 
Radna Magdalena Eckhoff powiedziała, że obecne działania władzy są poparte na szerokiej 
wiedzy medycznej. Zaproponowała uznanie petycji za bezzasadną, w związku z 
niezgodnością z obecnym stanem epidemiologicznym. 
 
Przewodnicząca powiedziała, że Komisja zajmowała się już petycją o podobnej treści na 
poprzednich posiedzeniach. Powiedziała, że w świetle ustaw i prawa polskiego mieszkańcy są 
zobowiązani do noszenia maseczek, a Rada Miasta nie może ingerować w tej kwestii.  
 
Członkowie Komisji wspólnie uznali petycję za bezzasadną i ustalili, że treść stanowiska 
zostanie przedstawiona i przegłosowana na kolejnym posiedzeniu Komisji.  
 
Ad. 4) 

Treść skargi została odczytana. 
 
Radny Wojciech Żółtowski powiedział, że gmina posiada projekt przebudowy ulicy Parkowej-
Zachodniej-Gołębiej. W przypadku umieszczenia znaku o strefie zamieszkania, mieszkańcy 
opisywanych ulic nie mogliby parkować aut przy swoich posesjach, co mogłoby być dla nich 
dużym problemem i wywołałoby protesty. Powiedział, że skarga nie odnosi się merytorycznie 
do tematu podkowiańskich dróg i nie wiąże się z wolą mieszkańców otaczających omawiane 
ulice. Prawdą jest, że niektóre osoby jadące autem lub rowerem nie uważają na pieszych i 
nie ustępują im pierwszeństwa, lecz takich zachowań Komisja nie jest w stanie całkowicie 
zredukować.  
 
Radna Magdalena Eckhoff zaproponowała zaproszenie na kolejne posiedzenie Komisji 
przedstawicieli urzędu, którzy mogliby wyjaśnić kwestie związane z drogami i przestrzenią 
publiczną w Podkowie Leśnej. 
 
Radna Bożena Majewska zaproponowała, by w szkole nauczyciele na lekcjach 
wychowawczych zwrócili uwagę uczniom o prawidłowej i bezpiecznej jeździe na rowerze 
oraz respektowaniu pozostałych uczestników ruchu. W Biuletynie Miasta można zamieścić 
apel do mieszkańców nawiązujący do kwestii poruszania się po drogach i chodnikach.  
 
Radny Wojciech Żółtowski powiedział, że na następnym posiedzeniu Komisji chciałby 
zobaczyć przyjęty projekt organizacji ruchu i omówić treści zawarte w skardze na jego 
podstawie.  
 
Członkowie Komisji wspólnie ustalili, że na kolejnym posiedzeniu Komisji zostanie 
przygotowanie stanowisko w sprawie skargi.  
 
 



Ad. 5) 

Nie zgłoszono spraw różnych. 

Ad. 6)  

Nie zgłoszono wolnych wniosków.  

Ad. 7) 

Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji o godzinie 19.55. 

 

Protokół sporządziła Marta Niedzieska 

                                                                                                      
Przewodnicząca Komisji  

Skarg, Wniosków i Petycji  
/-/ 

Małgorzata Łaskarzewska 

 


